



PVB 回收造粒单螺杆挤出机生产线

PVB Recycling Sing Screw Extruder Pelletizing Production line



1. 超硬模头和超耐磨硬质合金刀片
2. 全自动气压进刀 确保生产的稳定连续
3. 独特防止凝固模板
4. 广泛运用于各种塑料的回收造粒

1. Super hard die head and super-wear-resistant carbide blade with a long life and flexible interchangeability.
2. Fully automated pressure feed greatly improves the precision of the adjustment to ensure the stable continuity of production.
3. Unique template to prevent solidification.
4. Widely used in all kinds of plastic recycling granulation



经营理念：客户至上，信用第一，勇于创新，精益求精
 Management Idea: Customer first, Credit first, Innovation, Excellence.
 企业精神：团结、拼搏、求实、创新
 Enterprise Spirit: Unity, Struggle, Reality, Innovation



PVB中间膜生产线
PVB Intermediate Film Production Line

Address: No.1 Wujiazhuang, Yaohua Community, Hushu Town, Jiangning District, Nanjing
 Sales Hotline: +86-25-52289833 +86-13813801360
 +86-13585121693 +86-13951785986
 Service Hotline: +86-15951081852
 Fax: +86-25-52289830
 Email: yyf@njbeyou.com
 www.njbeyou.com

地 址：江苏省南京市江宁区湖熟街道耀华社区吴家庄1号
 销售热线：025-52289833 13813801360 13585121693 13951785986
 服务热线：15951081852
 传 真：025-52289830
 邮 箱：yyf@njbeyou.com
 网 站：http://www.njbeyou.com

南京百优挤出机械有限公司
 Nanjing Beyou Extrusion Machinery Co.,Ltd

公司介绍

COMPANY INTRODUCTION

南京百优挤出机械有限公司是专业的橡塑机械生产厂家，主要从事于塑料挤出机及其相关设备的研发与生产，公司集设计、开发、生产制造及销售与服务一体，产品主要有双螺杆挤出机，单螺杆挤出机，PVB中间膜生产线，自主研发的水下切粒机。广泛应用于各类塑料及橡胶材料的均质、塑化、着色、共混、填充、增强，脱挥及回收等作业，公司拥有多名在双螺杆领域从事多年研究和生产的高级工程师、电气工程师和现场调试经验丰富的售后服务人员。

COMPANY PROFILE

Nanjing Beyou Extrusion Machinery Co., Ltd. is a professional rubber and plastic machinery manufacturer, mainly engaged in R&D and production of plastic extruder and related equipment. Our company integrates design, development, manufacturing and sales and service, with main products of twin screw extruder, single screw extruder, PVB intermediate film production line, self-developed underwater cutting machine, which are widely used in homogenizing, plasticizing, colouring, blending, filling, enhancement, stripping, recycling and so on. We have many senior engineers and electrical engineers engaged in years of research and production in the twin screw field as well as the experienced after-sale service personnel of on-site commissioning.



1. 优化设计的双螺杆挤出机，可以对PVB树脂粉和PVB胶片回料进行任何配比生产
2. 全自动的原料处理系统，高度自动化的原料配比系统
3. 过辊式成型、过水式成型、膜压花成型，三种成型方式满足不同客户需要
4. 自动收卷装置
5. 交钥匙工程

1. SPECIAL DESIGNED TWIN SCREW EXTRUDER CAN CARRY OUT ANY MATCHING PRODUCTION FOR PVB RESIN AND PVB FILM.
2. FULLY AUTOMATED RAW MATERIAL HANDLING SYSTEM AND HIGHLY AUTOMATED RAW MATERIAL MATCHING SYSTEM REALIZE AUTOMATED FEEDING.
3. OVER ROLL FORMING, OVER WATER FORMING, FILM EMBOSING FORMING, THE CUSTOMER CAN CHOOSE FORMING WAY ACCORDING TO THE ACTUAL REQUIREMENT.
4. AUTOMATED REWINDING DEVICE REALIZES ONE-KEY WINDING AND NO MANUAL WINDING IS REQUIRED.
5. TURN-KEY PROJECT



技术参数

MAIN TECHNICAL SPECIFICATION

机型	制品最大宽度	制品厚度	挤出产量	设计最大线性速度
Type	Max. Products Width	Products Thickness	output	Max. Line Speed
CTS75/CTS35	2750mm	0.38-1.52mm	200~300kg/h	25m/min
CTS95/CTS52	3000mm	0.38-1.52mm	400~700kg/h	25m/min
CTS120/CTS65	3600mm	0.38-1.52mm	600~900kg/h	25m/min
CTS135/CTS75	4000mm	0.38-1.52mm	800~1400kg/h	25m/min